
Jaarverslag IKC-Raad 2019-2020 

 
Samenstelling MR: Fulco van Hulst, Susanna van der Boom, Femke King, Jacquelien de Witte, Jolanda Sloot en Mieke van 
der Tuin (secretaris)  
Samenstelling OC: Astrid van Breeden (voorzitter), Suzanne Koreman en Wendy Hobma 
Op uitnodiging aanwezig: Johan Blank en Inge Dalebout 
 
De OC-MR hebben in het schooljaar 2019-2020 vijf keer vergaderd, waarvan een keer per mail.  
De volgende punten zijn besproken: 
 
Vorming IKC-Raad 
De eerste stappen zijn in het schooljaar 17-18 gezet: OC en MR vergaderen sindsdien samen. In november 2019 is ‘Het 
Reglement KCR-PJF’, incl. huishoudelijk reglement, vastgesteld. 
De directeur blijft tijdens de vergadering aanwezig, mits legitieme reden. 
Er hebben dit schooljaar geen verkiezingen plaatsgevonden. 
 
Op 17 september was er een voorlichtings- en informatiebijeenkomst medezeggenschapsraden en oudercommissies (van 
alle scholen van de vereniging). Harlingen loopt hierin voorop. 
Vanaf 1 oktober ‘19 hebben de pedagogische medewerkers een dienstverband bij Kinderopvang NWF, onderdeel van 
CBO NWF.  In mei ’20 is de vereniging CBO NWF omgezet naar een stichting.  
De stichting CBO-NWF onderzoekt de mogelijkheden van het opstellen van een Gemeenschappelijke 
Medezeggenschapsraad: (G)MR + OC.  
 
IKC-zaken en -ontwikkelingen 
- IKC-Raad is geïnformeerd over personeelsontwikkelingen van het lopende schooljaar en de formatie voor het komend 

schooljaar. 
- De IKC-raad is geïnformeerd over de ouderbijdrage; inkomsten en uitgaven. 
- Er hebben dit schooljaar geen verkiezingen plaatsgevonden. 
- Twee leden hebben de medezeggenschapscursus bezocht. De belangrijkste woorden zijn: respect en samenwerken. De 

leden hebben aangegeven komend schooljaar geen behoefte te hebben aan (individuele) scholing. 
- Ook in het noorden van ons land voelen we de gevolgen van het lerarentekort en de ervaren werkdruk in verhouding 

met het salaris (en het verschil met het VO). In november en januari is door het onderwijzend personeel gestaakt. De 
IKCR-leden spreken hun zorgen uit. Vanuit onze IKC-Raad (oudergeleding) is een brief verzonden naar de GMR; men 
vindt het merkwaardig dat het bestuur het personeel niet doorbetaalt en het personeel niet steunt in deze zaak. > In 
mei ontvingen we reactie van de GMR-secretaris: het CvB vindt dat er inderdaad meer geld voor onderwijs moet komen, 
maar ‘staken’ hiervoor niet het middel is. Zij vindt dat de nieuwe CAO al een heel eind in de wensen van de stakende 
leerkrachten is tegemoet gekomen en heeft het gevoel niet meer van deze regering te kunnen vragen. De vrijgekomen 
gelden worden toegevoegd aan het budget voor scholing. 

- De IKC-raad is geïnformeerd over de volgende zaken: De nieuwe website is gelanceerd; Het plein heeft beplanting 
gekregen en is af; Naschools aanbod (toparrangement) loopt - de gemeente komt ook nog met een aanbod; School is 
gestart met nieuwe methoden (WIG5, Blink en verkeer); VVE-leerlingen mogen nu 16 uur naar de peuteropvang; Terp 
10 is aangetrokken om ons IKC komend schooljaar zichtbaarder te maken; Er is aan het eind van het schooljaar, middels 
een sponsoractie, voldoende geld opgehaald voor de bouw van een techniek-ruimte. 

- Vanaf 11 maart werd, wegens de opkomende Covid-19, het IKC gesloten. De leerkrachten verzorgden materiaal voor 
thuisonderwijs. Enkele kinderen maakten, wegens beroep ouders en/of de thuissituatie, gebruik van noodopvang. De 
PM’ers en leerkrachten hadden minimaal 1x per week contact met alle leerlingen. Vanaf 11 mei gingen de scholen, met 
halve groepen, weer open om vervolgens vanaf 8 juni weer volledig te kunnen draaien. 
De IKC-Raad werd betrokken bij de mailing naar ouders over de te hanteren maatregelen rondom Covid-19. De IKC-
Raad heeft haar tevredenheid over de aanpak van IKC PJF in deze bijzondere periode uitgesproken. 

 
Instemming en advies 
- De MR-geleding heeft ingestemd met het jaarplan 2020-2021. 
- De PMR heeft ingestemd met ‘het werkverdelingsplan’. 
- De MR-geleding heeft ingestemd met de inhoud van de schoolgids 2020-2021. 
- De MR-geleding heeft ingestemd met de berekening ouderbijdrage en schoolreisgeld 2020-2021. 
- De OC-geleding heeft ingestemd met het ‘advies in de risico en veiligheid’.  
- De IKC-Raad heeft kennisgenomen van het schooljaarverslag 2019-2020.  


